
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr XVIII

XVIII Sesja w dniu 29 kwietnia 2020 
Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:30 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki 
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Arleta Wegner 
13. Alina Wróblewicz 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad
Przewodniczący Rady poinformował, że obecnych podczas zdalnej sesji jest 14 Radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.

2. Informacje nt. porządku obrad.
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Margoninie za 2019 r.
8. Przyjęcie sprawozdania oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2019.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:
A/ ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych,
B/ przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy 
Margonin,
C/ zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych
z prowadzeniem działalności gospodarczej grup przedsiębiorców, których płynność finansowa 
uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych
z powodu COVID-19,



D/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2020,
E/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2020-2024,
F/ zmiany uchwały Nr XIII/ 120/2019 Rady Miasta i Gminy Margonin  z dnia 14 listopada 2019 r. 
w sprawie uchwalenia Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2020 rok
7. Wolne głosy.
8. Zakończenie sesji.

Przewodniczący rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad? 
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad.
Głosowano w sprawie:
Informacje nt. porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , 
Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta 
Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
Przewodniczący rady zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z XVII sesji rady?
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , 
Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta 
Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Margoninie za 2019 r.
Komendant Straży Miejskiej w Margoninie K. Kurnik przedstawiła sprawozdanie z działalności 
straży miejskiej za 2019 r. w Margoninie.
Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący poddał pod glosowanie przyjęcie sprawozdania z z działalności straży miejskiej za 
2019 r. 
Głosowano w sprawie:



Przyjęcie sprawozdania z działalności Straży Miejskiej w Margoninie za 2019 r.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , 
Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta 
Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do Protokołu.

5. Przyjęcie sprawozdania oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2019.
Przewodniczący powiedział, ze radni otrzymali obszerne sparaozdanie jeśli są pytania lub uwagi to 
proszę zgłosić. 
Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący poddał pod glosowanie przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 
wspierania rodziny za rok 2019.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie sprawozdania oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2019.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , 
Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta 
Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Sprawozdania stanowi załącznik nr 4 do Protokołu.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

A/ ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych,
J. Dziwulska przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , 



Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta 
Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XVIII/175/2020 stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.

B/ przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i 
Gminy Margonin,
Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. Zastępca powiedział, że w związku ze zmianą 
przepisów należy podjąć tę uchwałę.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
- Grzegorz Gręda – zapytał, czy gmina nie ma żadnego wpływu na cenę wody?
Zastępca – powiedział, że po zmianie przepisów gmina nie ma żadnego wpływu. Teraz ceny 
ustalają i regulują Wody Polskie. Gmina może tylko wprowadzać dopłaty do tej części, gdzie nie 
jesteśmy właścicielami. Gmin daje pewną propozycję cen wynikającą z kosztów, a Wody Polskie to
akceptują, bądź nie. 
- Maria Miler – powiedziała, że Zastępca już odpowiedziała na to co chciała zapytać.
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy 
Margonin.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , 
Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta 
Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XVIII/176/2020 stanowi załącznik nr 6 do Protokołu.

C/ zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych
z prowadzeniem działalności gospodarczej grup przedsiębiorców, których płynność finansowa
uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych
z powodu COVID-19,
Zastępca Burmistrza przedstawiła projekt uchwały. Jest to pierwsza z uchwał. Ta ma pomóc 
określonej grupie przedsiębiorców tym który musieli zamknąć działalność – dotyczy to pomocy na 
okres trzech miesięcy. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
W dyskusji wzięli udział:
- Mirosław Leśko – zapytał, czy mamy rozeznanie o jaką kwotę będzie chodziło?
Zastępca Burmistrza – powiedział, że na te trzy miesiące dla tych podmiotów które działają w tych 
wymienionych branżach to na chwilę obecną jest to ok. 48.000 zł. 



- Maria Miler – zapytała, czy ta kwota to jest za okres 3 miesięcy, czy miesięcznie?
Zastępca Burmistrza – powiedział, ze to jest za okres 3 miesięcy.
Głosowano w sprawie:
zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z 
prowadzeniem działalności gospodarczej grup przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 
pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 
COVID-19,. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , 
Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta 
Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XVIII/177/2020 stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

D/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2020,
Skarbnik Gminy przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały oraz projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionych autopoprawek do projektu 
uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
autopoprawki. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Tomasz Gorkowski – w wyniku błędu zagłosował poprzez potwierdzenie słowne iż głosuje za 
przedmiotową uchwałą.
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Skarbnik Gminy przedstawiła w całości projekt uchwały wraz z przedstawionymi autopoprawkami.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
- Rafał Gimzicki – zapytał, czy kwota przeznaczona na zakup laptopów do zdalnej nauki pochodzi z
projektu rządowego, czy pieniędzy gminy? Ile jest tych laptopów i kto będzie tym zarządzał?
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, że spółka gminna Margonin Invest dokonała zakupu tych 
laptopów. Są one własnością spółki i zostały one użyczone 3 szkołom które ponoszą 
odpowiedzialność materialną za sprzęt. Było kryterium dotyczące przekazania tych laptopów. 
Wniosek na dofinanowanie został złożony również i gmina otrzyma środki do wysokości 60 tyś zł 
na laptopy. 



- Mirosław Leśko – zapytał, co z wnioskami na oczyszczalnię? Czy wniosek obejmuje hydrofornię 
Margonin, czy Lipiny i Zbyszewice też? 
Zastępca Burmistrza – odpowiedział, w tej chwili nie ma takich konkursów, jest wszystko 
wstrzymane. Oczyszczalnia jeśli jej nikt nie zatruje to sobie poradzi, natomiast kurczą się zasoby 
wody i trzeba działać prewencyjnie. Chcemy jeden zbiornik retencyjny wybudować. W Lipinach i 
Zbyszewicach pompy zostały wymienione. Będzie jeden zbiornik retencyjny, pompy jedna studnia 
głębinowa, część urządzeń sterowania. To będzie z środków własnych, jak będą dofinansowania to 
zapewne za kilka lat. 
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej na rok 2020. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , 
Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta 
Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XVIII/178/2020 stanowi załącznik nr 8 do Protokołu.

E/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2020-2024,
Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2020-2024. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria 
Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz ,
Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Tomasz Gorkowski – w wyniku błędu zagłosował poprzez potwierdzenie słowne iż głosuje za 
przedmiotową uchwałą.
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XVIII/179/2020 stanowi załącznik nr 9 do Protokołu.

F/ zmiany uchwały Nr XIII/ 120/2019 Rady Miasta i Gminy Margonin  z dnia 14 listopada 
2019 r. w sprawie uchwalenia Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2020 rok
K. Maćkowiak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.



Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/ 120/2019 Rady Miasta i Gminy Margonin z dnia 14 listopada 
2019 r. w sprawie uchwalenia Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , 
Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta 
Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
NIEOBECNI (1)
Mariusz Bachorski 
Uchwała Nr XVIII/180/2020 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu.

7. Wolne głosy
- Mirosław Leśko – zadał pytanie od rolników, w związku z sytuacją epidemiczną i stratami z tym 
związanymi, czy Urząd planuje na jakimś etapie pomóc również rolnikom. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że w pierwszej kolejności gmina wspiera przedsiębiorców. 
Indywidualne wnioski rolników wpływają już do gminy, ale będzie to trudno udowodnić 
pogorszenie sytuacji takiego gospodarstwa. Trudno dzisiaj przewidywać pomoc dla innych grup.
- Maria Miler – powiedziała, że mieszkańcy pytają, czy gmina przekazała poczcie polskiej spisy 
wyborów? 
Jeszcze nic gmina nie przekazywała. Są przygotowywane w odpowiednim zabezpieczaniu pliki, 
które zostaną przekazane Poczcie Polskiej. My taki obowiązek mamy i będziemy musieli go 
wykonać. Wojewoda wysłał przypomnienie w tej kwestii. Ta sprawa zawsze będzie budziła 
wątpliwości, nie nam jest dyskutować, musimy działać zgodnie z prawem. 
8. Zakończenie sesji.
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku 
z czym ogłasza zamknięcie XVIII sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie w dniu 29 kwietnia 
2020 roku o godz.: 13:30.

Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin

 

Przygotował(a): Katarzyna Maćkowiak

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


